



【追剧学习两不误】如何用英语表达你的爱意（1）

You've lived your life and I've lived mine. And now it's time we lived them together. —

— 《唐顿庄园》

我们各自走过一段旅程，现在是时候携手同行了。



Three words.Eight letters.Say it,and I'm yours.

—— 《绯闻女孩》

三个字，八个字母，说出来，那我就是你的。





I love you once.I love you twice.I love you more than beans and rice.

——《绝望主妇》

一见倾心，再见倾情，我爱你此生不渝。



You distract me. I've been distracted since the moment I met you. Because all I can think about is how much I want to kiss you.

——《生活大爆炸》

你害我分心。从遇见你的那一刻起，你就让我分心。因为我的脑海里满满都是想吻你的



The problems of your past are your business. The problems of your future are my privilege.

——《神探夏洛克》

你的过去我不愿过问，那是你的事情；你的未来我希望参与，这是我的荣幸。







I mean,no one tells me how I live my life,no one tells me who I love,especially not some vindictive prehistoric witch and definitely not the universe,and I'm not gonna let someone else's idea of destiny stop me from loving you or being with you or building a future with you,because you are my life.

——《吸血鬼日记》

没有人能命令我该怎么过自己的生活，没有人能命令我该爱谁，尤其是个报复心强的老女巫，当然也不可能是宇宙，我也不会让别人眼里的命运阻止我爱你、跟你在一起、跟你一起构建未来，因为你就是我的生命。



以上总结这么多，想必你也知道如何对你心爱的人表白吧。表白台词千千万，总有一款适合你。好，今天的追剧学习两不误就到这里，下一期我们再见！

